

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### 脱硫胶粉/SBS 复合改性沥青的制备与性能研究

#### **Preparation and Performance Analysis of Composite Modified Bitumen Fabricated with Desulfurized Rubber Powder and SBS Additive**

徐全鹏, 侯宗良, 杨波, 唐文涛, 曹卫东.....95

### 湿陷性黄土地区挖填方场地稳定性关键技术研究

#### **Research on Key Technology of Stability of Excavated and Filled Site in Collapsible Loess Area**

韦涛, 范旭, 赵有龙, 崔艺璇.....109

### 基于拌和方式的水泥稳定碎石基层性能研究

#### **Study on Performance of Cement Stabilized Macadam Base Based on Mixing Mode**

蔡长松, 韩烨, 吴立强, 郑如岩, 闫翔鹏.....117

### 钢 - 混组合梁桥桥面板受力分析

#### **Mechanical Analysis of Steel-Concrete Composite Beam Bridge Deck**

刘明东, 贾艳敏, 张冠华, 王佳伟.....124

### 贵安腾讯数据中心隧道群围岩岩石力学性质及质量分级研究

#### **Study on Rock Mechanical Properties and Quality Classification of Surrounding Rock of Tunnel Group in Gui'an Tencent Data Center**

余跃新.....132

### 硅灰对不同目标孔隙率下透水混凝土性能的影响

#### **Effect of Pervious Concrete with Silica Fume under Different Goal Porosities**

肖杰, 申明昊, 常毓璇.....142

### 双层连铺大厚度水泥稳定碎石基层沥青路面力学响应分析

#### **Analysis of Mechanical Response of Asphalt Pavement with Double-Layer Continuously Paved Cement Stabilized Macadam Base**

吴辉本, 张正超, 马天武, 张国良, 闫翔鹏.....152

### 模袋注浆技术中模袋材料力学性能研究

#### **Mechanical Property of the Geotextile Bag Used in Bag Grouting Technology**

李怀剑, 孔令弟, 王骁男, 赵松松.....159